
Protokół nr XLI/2021 

Nadzwyczajne obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto w dniu 29 listopada o godz. 

13.00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył XLI Sesję Rady Gminy Michałowice w dniu 29 listopada 

2021 roku. Na wstępie przywitał Radnych, pana Wójta Antoniego Rumian, pana Zastępcę,  

panią Skarbnik Agatę Krzyżak-Szotę oraz pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala  

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 

protokołu/: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołów z XL Sesji Rady Gminy Michałowice. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Michałowice na rok 2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Michałowice z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Michałowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Michałowice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

13. Dyskusja wolne wnioski. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne odczytany porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Porządek obrad został przyjęty. 



Ad 3. Zatwierdzenie protokołów z XL Sesji Rady Gminy Michałowice. 

         Pan Przewodniczący poinformowała, że protokoły z XL Sesji Rady Gminy Michałowice, 

był do wglądu i każdy mógł się z nimi zapoznać. Poprosił o ewentualne zgłoszenie uwag do 

tych protokołów. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne zatwierdzenie protokołu z XL 

Sesji Rady Gminy w Michałowicach. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Protokół został zatwierdzony. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

Głos zabrała p. Monika Firszt – Kierownik referatu ochrony Środowiska. 

 

Uchwała w sprawie wzoru deklaracji dotyczy modyfikacji przyjętych w ubiegłym roku 

wzorów deklaracji, główna zmiana dotyczyła zmiany stawki, która podjęliśmy na sesji w 

październiku. Jeszcze jedna zmiana dotyczy deklaracji dla osób które mają w danym budynku 

również działalność gospodarczą deklaracja ta musi również określić częstotliwość odbioru 

odpadów.   

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 



Radna E. Cielecka:  czy jeśli tylko rodzice posiadają kartę to czy jest ona też brana pod uwagę 

do zniżki? 

Pani Kierownik: tak, wystarczy ważna karta wydana przez Wójta Gminy Michałowice. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 3 do 

protokołu/. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę nr XLI/320/2021 Rady Gminy Michałowice z 

dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Głos zabrała p. Monika Firszt – Kierownik referatu ochrony Środowiska. 

 

W związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w przypadku 

gdy w danym okresie nie bilansują się nam wpływy i wydatki dotyczące odpadów Rada 

Gminy może podjąć decyzję czy podnosimy mieszkańcom stawki czy będziemy dopłacać do 

systemu ze środków własnych gminy. Na podstawie obliczeń i podniesionych do tej pory 



wydatków na system gospodarowania odpadami przypuszczamy że będziemy potrzebować 

do końca roku 410 000 zł. 30 000 zł udało nam się przenieść w ramach środków OŚ, 320 000 

mamy jeszcze na wynagrodzeniach dla wykonawcy usługi , w celu zabezpieczenia całej kwoty 

wnioskujemy o podjęcie uchwały, która pozwoli nam zabezpieczyć środki w budżecie na 

pokrycie faktur za wywóz odpadów oraz wysyłkę zawiadomień o nowej stawce. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały: 4 radnych za 

/załącznik nr 4 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy z uwagi na problemy techniczne. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr  XLI/321/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta.  

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Michałowice na rok 2022. 

Głos zabrała pani Monika Berdecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Jest to uchwała niezbędna do złożenia wniosku do starosty Krakowskiego o uruchomienie 

prac społecznie użytecznych. Jest to forma aktywizacji mieszkańców, którzy nie mają prawa 



do zasiłku ale korzystają ze świadczeń pomocy społecznej. Prezentujemy Państwu plan a jak 

on realnie będzie wyglądał dopiero się okaże. Plan został przygotowany na 9 360 godzin i 

będzie obejmował 26 osób. Początek realizacji planujemy na luty a zakończenie na listopad.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały: 3 radnych za. /załącznik nr 5 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr  XLI/322/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia rocznego planu potrzeb w 

zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Michałowice na rok 2022. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta.  

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022. 

 

Głos zabrała pani Monika Berdecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Na wstępie wnoszę o autopoprawkę do przesłanej do państwa uchwały, która dotyczy błędu 

pisarskiego na stronie 14 załącznika do uchwały w drugim akapicie powinna być kwota 

155 000 zł. 



Jeśli chodzi o samą uchwałę  to zawiera program, który jest kontynuacją programu 

realizowanego w ubiegłym roku. Jego celem jest zmniejszenie zjawiska spożywania alkoholu i 

zażywania substancji psychoaktywnych i narkotyków. Na komisji padło pytanie dlaczego tak 

wzrosły koszty posiedzeń gminnej komisji. Wynika to z tego, że wzrosła nam liczba osób 

kierowanych do prac gminnej komisji w 2020 roku stosunku do 2019 odnotowaliśmy 

trzykrotny wzrost, podobny wzrost dotyczył ilości spraw kierowanych do sądu. Zrobiliśmy 

również rozeznanie jak kształtują się wynagrodzenia członków gminnych komisji w 

ościennych gminach i okazało się , że musimy trochę podnieść te wynagrodzenia. Zmieniamy 

również formę funkcjonowania gminnej komisji, będzie się ona teraz spotykać częściej.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

poprawkę oraz projekt uchwały: 3 radnych za. /załącznik nr 6,7 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania poprawki do uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Poprawka została przyjęta.  

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr  XLI/323/2021 Rady 

Gminy Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2022. 



Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta.  

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Michałowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 

Głos zabrała Katarzyna Heród -pracownik Referatu Rozwoju i Promocji Gminy .  

 

Projekt uchwały w sprawie współpracy Gminy Michałowice z  organizacjami pozarządowymi 

na 2022 rok. Ustawa o pożytku publicznym i wolontariacie nakłada na organizacje publiczne 

obowiązek  realizacji zadań publicznych we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Program jest podstawowym dokumentem określającym zasady współpracy gminy z 

organizacjami  pozarządowymi.  Jest to dokument obligatoryjny, który musimy przyjąć do 30 

listopada roku poprzedzającego realizację programu. Przedstawiony program bazuje na 

programie z roku ubiegłego, został on poddany pod konsultacje jednak nie wpłynęły do nas 

żadne uwagi.   

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

poprawkę oraz projekt uchwały: 3 radnych za. /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr  XLI/324/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 



Michałowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta.  

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Michałowice. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

W związku ze zmianą ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze stanowiska, 

dokonujemy zmiany wysokości diet dla radny z Gminy Michałowice. Proponowana dieta dla  

1) przewodniczącego rady – 100 % podstawy, 

2) wiceprzewodniczącego rady – 1950 zł 

3) przewodniczącego komisji rady – 1900 zł, 

4) radnego uczestniczącego w komisjach rady – 1700 zł, 

5) radnego – 1000 zł. 

Dieta przysługuje za każdy rozpoczęty miesiąc kalendarzowy pełnienia funkcji, 

proporcjonalnie do czasu pełnienia funkcji.  Dla ustalenia wysokości miesięcznej diety, 

okresem rozliczeniowym jest miesiąc kalendarzowy. Wysokość miesięcznej diety ulega 

obniżeniu o: 

1) 300 zł za każdą nieobecność radnego na sesji Rady Gminy, 

2) 200 za każdą nieobecność radnego na komisji, której jest członkiem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 



Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały : 3 radnych za, 1 

radny wstrzymał się od głosu/załącznik nr  9 do protokołu/. 

Radny W. Dyna: na komisji dyskutowaliśmy również o podwyżce diet dla sołtysów.  

Radny J. Fluder: chciałem zapytać czy nie mogli byśmy zmniejszyć kwoty którą odlicza się za 

nieobecność na komisji.  

Dyskusja na temat wysokości diet. 

Następnie Pan Przewodniczący do głosowania  uchwały nr XLI/325/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie diet dla radnych Rady Gminy 

Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Wanda Wesołowska, 

Elżbieta Zębala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Władysław Dyna, Jakub Fluder, Marek Kozłowski, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Michałowice. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

Na mocy tej samej ustawy o, której wspominałam przy poprzedniej uchwale przedstawiam 

projekt uchwały dotyczący wynagrodzenia pana Wójta Gminy Michałowice. W związku z 

konsultacjami z naszym opiekunem w Urzędzie Wojewódzkim chciałam zgłosić 

autopoprawkę do tej uchwały.  Musieliśmy dokonać korekt co do merytorycznej treści 



uchwały, sama wysokość wynagrodzenia nie uległa zmianie w stosunku do przesłanego 

Państwu projektu. Ustala się miesięczne wynagrodzenie Wójta Gminy Michałowice Pana 

Antoniego Rumiana: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 10.250,00 zł brutto (słownie: dziesięć tysięcy 

dwieście pięćdziesiąt złotych), 

2) dodatek funkcyjny w wysokości 3.150,00 zł (słownie: trzy tysiące sto pięćdziesiąt  złotych), 

3) dodatek z tytułu wysługi lat wg obowiązujących przepisów, 

4) dodatek specjalny w wysokości 30% od wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego tj. 4020,00 zł (słownie: cztery tysiące dwadzieścia złotych). 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia 1 sierpnia 2021 r. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W. Dyna: Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała poprawki oraz projekt 

uchwały /załącznik nr  10, 11 do protokołu/. 

Radny M. Kozłowski: jaka to będzie realnie kwota wynagrodzenia?  

Pani Skarbnik: kwota brutto będzie wynosiła 19 450 zł.  

Dyskusja na temat wynagrodzenia Wójta.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania poprawki do uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Marek Kozłowski 

Poprawka została przyjęta.  

 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr  XLI/326/2021 Rady 

Gminy Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Michałowice. 

 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Kozłowski 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad 11, 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 

2021 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

Szanowni państwo chciałam zgłosić autopoprawkę do zmian w budżecie oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, która wynika z otrzymania nowego programu Laboratoria przyszłości 

oraz cyfrowa gmina. Wymagało to wprowadzenia tych nowych działań do WPF oraz do 

budżetu. Środki z programu laboratoria przyszłości już wpłynęły na nasz rachunek bankowy. 

W budżecie dokonaliśmy następujących zmian: zmienia się dochody budżetu Gminy o 

kwotę 6 032 173,03 zł, w tym: 



1) zwiększa się dochody bieżące o kwotę  3 236 273,00 zł,  

2) zmienia się dochody majątkowe o kwotę  2 795 900,03 zł.  

Zmienia się wydatki budżetu Gminy o kwotę 242 446,85 zł, w tym: 

1) zmienia się wydatki bieżące o kwotę 180 870,45 zł,  

2) zmienia się wydatki majątkowe o kwotę  61 576,40 zł. 

Po stronie dochodowej wprowadziliśmy program „Laboratoria przyszłości’, część będzie 

realizowana w tym roku a część w przyszłym. Rozliczyliśmy modernizacje dróg rolniczych na 

terenie gminy. Zwiększyliśmy środki z tytułu udziału w CIT, otrzymaliśmy również subwencję 

na uzupełnienie dochodów gmin w wysokości 2 941 693,00 zł oraz 2 802 810,00 z 

przeznaczeniem na kanalizację na terenie gminy.  

Jeżeli chodzi o wydatki to otrzymaliśmy zwrot depozytu sądowego, dokonujemy przeniesień 

środków w ramach oświaty, zabezpieczamy środki na wykupy, na dotacje dla kola 

łowieckiego Knieja, zwiększamy środki na dotacje dla przedszkoli w innych gminach o 

100 000zł. Subwencję na kanalizacje przeznaczamy na założenie lokaty ponieważ realizacja 

zadania będzie w 2022 roku.  

Jeżeli chodzi o zmiany w WPF to tak jak wspomniałam wprowadziliśmy program „Laboratoria 

przyszłości” dla wszystkich jednostek oświatowych, 60 % jest na ten rok 40% na przyszły. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie w ramach projektu cyfrowa gmina, zadanie to w całości 

będzie realizowane w 2022 roku. Wprowadzamy zadanie finansowane w ramach Polski Ład 

na rozwój infrastruktury sportowej. Zabezpieczamy środki na umowę na pobór próbek 

popiołu. Przenosimy środki przewidziane na dofinansowanie na drogę w Młodziejowicach 

ponieważ będziemy je udzielać dopiero w przyszłym roku.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

R. Browarnik: Komisja Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała poprawki i projekty 

uchwał /załącznik nr 12, 13, 14, 15 do protokołu/. 

W. Dyna: Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała poprawki i projekty uchwał 

/załącznik nr  16, 17, 18, 19 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  poprawki do uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok 



Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Poprawka została przyjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XLI/327/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 

2021 rok. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  poprawki do uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Poprawka została przyjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XLI/328/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Uchwała została podjęta. 

Ad 13. Dyskusja, wolne wnioski. 

Sołtys B. Tochowicz: chciałem zapytać czy wpłynęły do urzędu ustalenia co do przejścia dla 

pieszych na ul. Pałęgi? Zarząd powiatu w odpowiedzi na wniosek komisji infrastruktury 

starostwa powiatowego zaproponował wykonanie takiego przejścia w ramach BRD na 

wniosek Gminy Michałowice.  

Pan Wójt: do nas jeszcze takie informacje nie wpłynęły i nie było uzgodnień w tej sprawie.  

Radna A. Szydłowska: w imieniu większości radnych, składam wniosek o wprowadzenie 

podwyżek dla sołtysów.  Ponieważ są wobec nich coraz większe oczekiwania ze strony 

mieszkańców, mamy duży wzrost inflacji oraz z powodu pandemii spadł im udział inkaso.  

Pan Wójt: zdaję sobie sprawę z tego, że sołtysi stoją na pierwszej linii i mieszkańcy wychodzą 

z założenia że powinien wszystko za nich załatwić. Niestety ta ustawa nie objęła podwyżkami 



sołtysów, ale tak jak mówiliśmy na komisji będziemy chcieli w grudniu przedstawić dla nich 

jakieś propozycje.  

Radny M. Kozłowski: około miesiąc temu odbyła się wyjazdowa komisji i byli na ul. Dębowej 

gdzie mieszkańcy wnioskowali o jej przejecie oraz na ul. Kolorowej gdzie mieszkańcy 

wnioskują o zamontowanie progów zwalniających. Czy sa jakieś ustalenia i czy mieszkańcy 

otrzymali jakieś pisma.  

Pan Wójt: jeśli chodzi o próg to poszedł wniosek do ZDPK ale nie dostaliśmy jeszcze 

odpowiedzi. Co do przejęcia tej ulicy to jeszcze szczegółów nie ustaliliśmy z pracownikami. 

Musimy sprawdzić jak tam ta droga dokładnie przebiega i czy  nie ma na jakimś odcinku 

problemu z jej szerokością, ponieważ dopóki jej nie przejmiemy to mieszkańcy jeszcze chcą z 

nami współpracować a potem jest już gorzej.  

Radna A. Szydłowska: chciałam przypomnieć o konieczności wykonania przejścia dla 

pieszych pomiędzy szkołą w Michałowicach a P&R, ponieważ dzieci przebiegają tam przez 

ulicę co jest niebezpieczne.  

Kierownik R. Doniec: wniosek o to przejście poszedł do ZDPK, co do przejścia na ul. Pałęgi to 

do nas na ten moment nic nie trafiło.  

Radna A. Szydłowska: chciałam również żeby przy szkole w Michałowicach pojawił się też 

ten wyświetlacz prędkości.  

Dyskusja na temat przejścia dla pieszych koło szkoły w Michałowicach.  

Radna W. Wesołowska: chciałam zapytać czy zostały podjęte jakieś korki w celu naprawy 

zniszczeń na ul. Mały Kraków i ogólnej poprawy bezpieczeństwa na tej bardzo wąskiej ulicy. 

Pan Wójt: prace naprawcze wykonywał tam SKR, jest to ślepa ulica o szerokości 3 m. Aby 

cokolwiek tam zrobić trzeba uregulować działki a jest to procedura bardzo kosztowna i 

czasochłonna.  

Dyskusja na temat ul. Mały Kraków. 

Radna W. Wesołowska: kiedy rozpoczną się prace projektowe na ul. Leśnej? 



Kierownik R. Doniec: Na dzień dzisiejszy wojewoda nie rozpoczął jeszcze komunalizacji tych 

działek, co jest niezbędne. My wysyłamy pisma z wnioskami o przyspieszenie tej procedury 

jednak na ten moment wszystko to czeka.  

Radny W. Dyna: do biura rady wpłynęły dwa pisma od właścicieli niepublicznych żłobków o 

dofinansowanie do dzieci z tereny gminy. Na komisji przedyskutowaliśmy sprawę i doszliśmy 

do wniosku, ze na ten moment nie mamy takich możliwości aby udzielić takiego 

dofinansowania. Być może uda się cos w przyszłym roku wygospodarować.  

Radny M. Kozłowski: wnioskowaliśmy  o pogłębienie rowu przy ul. Długiej w kierunku ul. 

Polnej. 

Kierownik R. Doniec: cały ten odcinek rowu przebiega w prywatnym terenie, jeżeli uda się 

uzyskać zgodę właściciela to będziemy mogli go trochę pogłębić ale proszę pamiętać że dużo 

tam nie będziemy w stanie zrobić ponieważ nie możemy przebudowywać prywatnych 

wjazdów.  

Radny M. Kozłowski: mam jeszcze pytanie do pana Wójta, bo na brakującym odcinku 

chodnika przy stawach w Masłomiacej były prowadzone prace geodezyjne czy już coś zostało 

tu notarialnie uregulowane? 

Kierownik R. Doniec: nowy właściciel stawów napisał nam, że na dzień dzisiejszy nie wyrazi 

zgody na poszerzenie tego pasa kosztem jego działki jeśli nie zostanie usunięty przepust pod 

droga powiatową, który doprowadza wody opadowe do jednego ze stawów. Dlatego sprawa 

utknęła bo wątpię, żeby ZDPK usunęło ten przepust. 

Pan Wójt: proszę się nie dziwić, że oni nie są chętni do zlikwidowania tego przepustu, jeżeli 

był on w projekcie utworzony jako źródło zasilania stawów to boją się że jak to usuną to ktoś 

ich pozwie o zablokowanie źródła zasilania  stawów.  

Kierownik R. Doniec: tutaj projekt podziału został przygotowany i wszystko było gotowe 

tylko na samym końcu właściciel stwierdził, że tego nie podpisze.  

Radny A. Jurek: prosił bym o interwencję aby ruszyła sprawa wypłaty odszkodowań za 

chodnik, który był budowany w ramach ZRID.  



Na wniosek radnych do obrad dołączył Komendant straży gminnej. 

Radna A. Bednarczyk: panie Komendancie chciałam zapytać dlaczego kontrole kotłów 

przeprowadzane są o 8 rano, w dodatku z użyciem drona, i nie jeżdżą państwo samochodem 

straży tylko jakimś nie oznakowanym na czeskiej rejestracji. Pragnę zaznaczyć, że w tym 

czasie na Widomej były włamania gdzie złodzieje również posługiwali się dronem i w ten 

sposób obserwowali posesje. Uważam, że kontrole przed południem nie mają sensu.  

Pan Komendant: była to sobota więc nikt się nie spodziewa a kontrole w dzień są na pewno 

bezpieczniejsze ponieważ można zobaczyć kto podchodzi do domu. My naszym służbowym 

samochodem podjeżdżaliśmy po kontroli pracowników OŚ.  

Pan Przewodniczący: pragnę zauważyć, że głównym powodem powołania straży gminnej 

było to aby wspomóc pracowników OŚ, którzy chodzili na kontrole palenisk w godzinach 

popołudniowych po pracy, kiedy więcej mieszkańców było w domach i paliło w kotłach.  

Dyskusja na temat kontroli palenisk.  

Radna A. Bednarczyk: mam jeszcze pytanie odnośnie spalania gałęzi i innych pozostałości 

roślinnych z ogrodu, czy można to spalać na swojej posesji? 

Pan Komendant: jeżeli na danej działce jest odbiór odpadów komunalnych to nie wolno tam 

nic spalać.  

Radny A. Jurek: panie Komendancie a jak wyglądają statystyki jeśli chodzi o ilość kontroli? 

Czy nie grożą nam jakieś kary za zbyt małą ich ilość? 

Pan Komendant: na ten moment mamy wykonane 130 czy 140 kontroli palenisk a 

zobligowani byliśmy do wykonania 100.  

Pan Wójt: jeśli chodzi o kary to niestety i tak nam one grożą ponieważ WIOŚ co jakiś czas 

kontroluje gminy i sprawdza również to ile zostało wymienionych piecy a na to już nie mamy 

bezpośredniego wpływu bo jak się jakiś mieszkaniec sam nie zdecyduje to my nie możemy go 

zmusić. Niektóre z gmin należących do metropolii krakowskiej wprowadzają uchwały, które 

zakazują używania węgla od 2029 roku, jednak ja nie proponuję takiej rezolucji chyba, że 

Państwo wyjdą z taką inicjatywą. 



Pan Komendant: wystosowałem do Państwa pismo odnośnie osób, które są bezdomne i 

mogą zamarznąć w zimie. Proszę aby Państwo nam zgłaszali takie osoby.  

Ad 14. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

Michałowice zamknął XLI Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w dniu w dniu 29 

listopada 2021 r. 

 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 


